

**金融、法律及商業顧問服務**  
Financial, Legal and  
Business Consulting Services



**Deloitte.**  
德勤

**銀獎**  
Silver Award

**德勤·關黃陳方會計師行**  
Deloitte Touche Tohmatsu

德勤中國於2012年完成首個五年減碳計劃，在業務擴張下員工人數增長60%，但人均碳排放量減低21%。我們投放超過22,000工時建立起由基礎架構、營運程序及項目方案組成的持續減碳策略。

2012 marked the completion of Deloitte China's first 5-year carbon reduction plan and achievement of a 21% reduction in carbon intensity despite a 60% growth in our workforce from strategic business expansion. Over 22,000 man-hours were invested in an integrated strategy of infrastructure, processes and programmes for continuous carbon reduction.



400位員工在蘭丫島索雲灣組成全港最大海灘清潔比賽企業團隊。  
400 staff members formed the largest corporate team ever in the Hong Kong International Coastal Clean-up Challenge in Sok Kiu Wan, Lamma Island.



德勤·彭博香港可持續發展報告工作小組開幕研討會。  
The inaugural seminar of Deloitte-Bloomberg Hong Kong Sustainability Reporting Working Group.



德勤中國自2007年起每年舉辦綠心日活動，向社區捐贈可重用的物品。  
Deloitte China has been organising its annual Green Giving Day to donate reusable items to local communities since 2007.



位於香港太古城中心的德勤專業發展學院學習中心獲得LEED銀色認證。  
Our LEED Silver Certified Deloitte Institute Learning Centre at CityPlace, Taikoo Shing.